
RM 0052-5-39/10 
PROTOKÓŁ Nr 39/10 

z XXXIX Sesji Rady Miejskiej 
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 26 października 2010 roku. 

Ad. 1 - 5 

- otwarcia XXXIX sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Piotr Siutkowski; 

- w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych - na ustawową liczbę 15 radnych 

- ąuorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Piotr Siutkowski; 

- na sekretarza XXXIX sesji powołana został radny, Pan Andrzej Schmidt; 

- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem), 

protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem). 

Ad. 6 a -1 

- Pan Piotr Siutkowski poinformował, iŜ wszystkie podatki i opłaty proponuje się pozostawić na 

ubiegłorocznym poziomie. 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXXIX/209/10 w sprawie określenia wzoru formularzy 

informacji i deklaracji podatkowych. 

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXXIX/209/10 głosowało 

15   radnych,   głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,   uchwała  została przyjęta 

jednogłośnie. 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXXIX/210/10 w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta 

do celów wymiaru podatku rolnego na obszarze gminy Piotrków Kujawski. 

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXXIX/210/10 głosowało 

15   radnych,   głosów  przeciwnych   i   wstrzymujących  się  nie  było,   uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie. 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXXIX/211/10 w sprawie określenia wysokości stawek 

w podatku od nieruchomości. 

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXXIX/211/10 głosowało 

15   radnych,   głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie   było,   uchwała  została przyjęta 

jednogłośnie. 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXXIX/212/10 w sprawie zwolnień w podatku od 

nieruchomości na 2011 rok. 

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXXIX/212/10 głosowało 15 radnych, 
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głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXXIX/213/10 w sprawie określenia wysokości stawek 

w podatku od środków transportowych. 

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXXIX/213/10 głosowało 

15   radnych,   głosów przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,   uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie. 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXXIX/214/10 w sprawie określenia wysokości stawek 

opłaty targowej. 

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXIX/156/09 głosowało 

15  radnych,  głosów przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została przyjęta 

jednogłośnie. 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXXIX/215/10 w sprawie zatwierdzenia taryf oraz 

zasad rozliczeń za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

- Radny - Pan Wiesław Lisiecki powiedział, iŜ w punkcie 2 uchwały chodzi o ryczałtowców, którzy 

płacą za wodę od osoby a nie jak inni, z odczytów wodomierzy. Uznał, iŜ stawka ta powinna być 

wyŜsza. 

- Kierownik Zakładu Komunalnego - Pan Władysław Rybarczyk powiedział, iŜ takich osób jest 

zaledwie około 20 w całej gminie, są to osoby ubogie, zatem jest to zjawisko znikome, którego nie 

naleŜy rozpatrywać. 

- Radny - Pan Remigiusz Góralczyk zapytał czy 5 %-wa podwyŜka ceny wody związana z 

podwyŜką cen energii elektrycznej będzie obowiązywać przez cały 2011 rok, czy teŜ z początkiem 

roku zostanie zaproponowana Radzie ponowna podwyŜka? 

- kierownik Zakładu Komunalnego - Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział, iŜ ta podwyŜka 

będzie obowiązywać przez cały 2011 rok. 

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXXIX/215/10 głosowało 

15   radnych,   głosów  przeciwnych  i   wstrzymujących  się  nie  było,   uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie. 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXIX/159/09 w sprawie ustalenia wysokości dopłat na 

2011 rok dla wszystkich taryfowych odbiorców usług odprowadzających ścieki bytowe i komunalne 

do zbiorczych urządzeń kanalizacyjnych na terenie gminy Piotrków Kujawski. 

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXXIX/216/10 głosowało 

15   radnych,   głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,   uchwała  została przyjęta 

jednogłośnie. 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXXIX/217/10 w sprawie ekwiwalentu pienięŜnego 

dla członków Ochotniczych StraŜy PoŜarnych uczestniczących w działaniach ratowniczych lub 



szkoleniach poŜarniczych organizowanych przez Państwową StraŜ PoŜarną lub Gminę. 

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXXIX/216/10 głosowało 

15   radnych,   głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie. 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXXIX/218/10 w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, projektów współpracy z tymi organizacjami i 

podmiotami . 

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXXIX/218/10 głosowało 

15   radnych,  głosów przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,   uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie. 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXXIX/219/10 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Piotrków Kujawski na lata 2010 - 2017 . 

- Pan Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski powiedział, iŜ Plan Odnowy Piotrkowa 

Kujawskiego  był juŜ przyjęty,  obecnie wprowadza się tylko  pewne  doprecyzowania będące 

zmianami kosmetycznymi. 

- Pan  Remigiusz  Góralczyk  stwierdził,   iŜ jeśli  gmina  zamierza  zrealizować  w  Piotrkowie 

kujawskim wszystkie inwestycje zawarte w Planie Odnowy wówczas nie wystarczy pieniędzy na 

inne sołectwa. 

- Pan Burmistrz odpowiedział, iŜ podobne plany są stworzone dla innych sołectw a tworzy sieje po 

to aby móc, jeśli pojawi się ku temu okazja, skorzystać z programów unijnych i dofmansowań. 

- Pan Wiesław Lisiecki powiedział, iŜ ma nadzieję, ze kolejna Rada będzie kontynuować dzieło 

obecnej tzn. będzie pobudowane przedszkole, ośrodek kultury i hydrofornia oraz, Ŝe powstaną drogi 

na wsiach. 

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXXIX/219/10 głosowało 

12 radnych, przy 0 głosach przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących się, uchwała została przyjęta. 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXXIX/220/10 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budŜetu na 2010 rok. 

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXXIX/220/10 głosowało 

15   radnych,   głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,   uchwała  została przyjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 7 
Interpelacji nie było. 

Ad. 8 
- Pan Burmistrz - Mirosław Skonieczny powiedział, iŜ obecna sesja jest prawdopodobnie ostatnią 



sesją w tym składzie, co skłania do pewnych podsumowań. Powiedział, iŜ prace merytoryczne 

dotyczące inwestycji rozpoczęły się w 2007 roku, lecz prace przygotowawcze trwały juŜ od 

początku kadencji 2002 - 2006. Poinformował, iŜ w kolejnych latach wydano na inwestycje: rok 

2007 - 1 min. zł, rok 2008 - 2,9 min. zł, rok 2009 - ponad 6 min. zł, rok 2010 - 8,4 min. zł. Dodał, 

iŜ pozyskanie środków na budowę dróg wiejskich są niewielkie, jeśli nie powiedzieć niemoŜliwe. 

Największą planowaną inwestycją najbliŜszego okresu będzie budowa hydroforni. Ponadto 

pozytywnie rozpatrzono wnioski o budowę ul. Parkowej oraz budowę wodociągu Przewóz -

Połajewo o długości 3,3 km. Na koniec powiedział, iŜ obszernie opisuje to w sprawozdaniu dla 

mieszkańców zamieszczonym w ostatnim numerze „Echa Piotrkowa". 

- Pan Radny Powiatu w Radziejowie, Dyrektor ZE-AS - Stanisław Kwiatkowski poinformował, iŜ 

Rada Powiatu wydzieliła 17 tys. zł na dokonanie podziału geodezyjnego działek w sołectwach 

Malina i Kozy. Odczytał takŜe pismo, w którym Starosta Powiatu w Radziejowie dziękuje za 

współpracę Radzie Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim. 

- Pan Burmistrz Podziękował Radnym Rady Miejskiej, Radnym Powiatu, sołtysom i kierownikom 

jednostek za współpracę. Pogratulował Radnym Piotrkowa Kujawskiego podejmowania odwaŜnych 

decyzji, które ma nadzieję, będą docenione za jakiś czas. 

Na zakończenie Pan Burmistrz wręczył kwiaty dwom Radnym: Pani Teresie Kowalskiej i Pani 

Monice Wisłockiej - Przybyłe, które nie zamierzają startować w nadchodzących wyborach 

samorządowych. 

Ad. 9 

- Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia. Zamknięcie XXXIX Sesji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15.15 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Joanna Zientkiewicz: 

.................................... Sekretarz XXXIX Sesji RM: 
Andrzej Schmidt 


